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SVODKA UDÁLOSTÍ 

20. 1. – 26. 1. 2024 

1. R-EXPREMIÉR: FIALOVA VLÁDA NENÍ JEN NESCHOPNÁ, ONA JE 
VŠEHOSCHPNÁ...                                                                                               ČR 

19.1.2024 Podle mínění některých ústavních právníků (JUDr. Kudrna ad.) se zdá, že toto legislativní 
řešení je v rozporu s Ústavu České republiky. Jinak řečeno, pokud se vládě přes rozsáhlé obstrukce 
opozice, podaří prosadit tento návrh zákona, musela by prosadit také změnu Ústavy. A na to nemá v 
Poslanecké sněmovně potřebnou, třípětinovou většinu. Samozřejmě, že právníci, kteří jsou nakloněni 
vládní koalici, budou tvrdit něco jiného, ale mít potom za dva roky výsledek voleb, který bude léta 
trumpovsky napadán jako cinknutý, není určitě věc, kterou by koaličníci chtěli zažít. Politici vládní 
koalice sice tvrdí, že jejich zájmem je dostat k volbám naše zahraniční krajany, tedy Čechy, kteří mají 
často dvojí občanství (někdy i trojí) a kteří by se tedy mohli zúčastnit voleb zejména do Poslanecké 
sněmovny. Řekněme si otevřeně, o co tady jde. Jedná se o potenciál 400–600 tisíc hlasů voličů, kteří 
nejsou nakloněni opozičním stranám a nejméně z 80, spíše však z 90 % by hlasovali pro současné vládní 
strany.  
https://vasevec.parlamentnilisty.cz/domaci-politika/vlada-neni-jen-neschopna-ona-je-
vsehoschopna 
------------------------------------------------- 

2. R-STOPY VRAŽD V KLÁNOVICKÉM LESE VEDLY DO NEDALEKÉ UKRAJINSKÉ 
UBYTOVNY. KOZÁKŮV DOPIS NESMÍ BÝT ZVEŘEJNĚN!                        ČR 

20.1.2024 Kozákův dopis nebude nikdy zveřejněn, proto nezbývá než konspirovat, samozřejmě logicky. 
Kozák střílel v klánovickém lese a ve skutečnosti stopy vedly do nedaleké ukrajinské ubytovny. Proč by 
šel nebo jel do velmi dalekého lesa a tam někoho zastřelil? Kdo půjčil chudému studentovi půl milionu, 
když nic nevlastnil a jel do Prahy hromadnou dopravou?  Kozák se zastřelil brokovnicí, což technicky 
nejde. Odhodil zbraň, vzdal se a ihned se zastřelil, i když u jeho mrtvoly žádná zbraň nebyla. Nechal 
dopis v domě, který připravoval k výbuchu. Dopis byl tak ukrytý, že jej policie nenašla hned, což žádný 
sebevrah nedělá. Napsal dva dopisy, i to žádný sebevrah nedělá.  Zalže-li někdo jednou, budete mu ještě 
věřit? Takže teď k tomu, proč policie odmítá dopis zveřejnit. Musí jít o něco politického, co se nehodí 
zveřejnit. Na této progresivní škole se kromě učení hlavně vychovávalo – jak učitelé, tak i dobře placené 
politické Ziskovky vymývají mladým studentům mozky k nenávisti proti Rusku a Číně, proruským 
švábům dezolátům, a dokonce i k starým lidem. Kozák byl velmi inteligentní, proto věděl, že pravda je 
přesně opačná. 
https://cz24.news/stopy-vrazd-v-klanovickem-lese-vedly-do-nedaleke-ukrajinske-ubytovny-
kozakuv-dopis-nesmi-byt-zverejnen/ 
----------------------------------------------------- 

3. R-KLINICKÁ SMRT LIDOVCŮ. DRSNÁ SLOVA STRANICKÉHO VETERÁNA. 
ZÁCHRANA OD ODS?                          ČR  

20.1.2024 Podle agentury Median, která zveřejnila sněmovní volební model za prosinec, má nejvyšší 
volební preference hnutí ANO. Mimo Sněmovnu by se naopak ocitli lidovci. Podle Mediánu je nyní 
podporují 2,5 procenta voličů. Je tohle klinická smrt KDU-ČSL? Na to odpovídal v pořadu 360 stupňů 
na CNN Prima News exministr zahraničních věcí a expředseda lidovců Cyril Svoboda. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Klinicka-smrt-lidovcu-Drsna-slova-stranickeho-
veterana-Zachrana-od-ODS-749354 
---------------------------------------------------------- 
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4. R-JUREČKA NEZVLÁDÁ, ZNÍ Z SPD. DALŠÍ DŮVODY, PROČ BY MĚL 
ODSTOUPIT…                                                                                                           ČR  

20.1.2024 Kromě večírku při střelbě, o kterém posléze neříkal pravdu, našla poslankyně SPD Lucie 
Šafránková z hlavy čtyři další důvody, proč by ministr práce Marian Jurečka měl odstoupit. Svůj resort 
podle opoziční poslankyně nezvládá. A doplnila také, jak to bylo s prostředky na valorizaci důchodů v 
loňském roce, které vláda nedala do rozpočtu a pak kvůli tomu škrtala valorizační vzorec. Minulý týden 
vystupovali ministři Jurečka a Stanjura před Ústavním soudem, kde se probíralo snížení důchodové 
valorizace v loňském roce. Co jste říkala na to, co před soudem padlo? U tohoto soudu jsem byla celý 
den, abych i svou účastí podpořila důchodce. Je velká škoda, že hnutí ANO odmítlo, abychom byli, jako 
poslanci SPD, byť zastupujeme přes půl milionu voličů, spolupředkladateli této ústavní stížnosti. 
Protože v tom případě by tato stížnost měla mnohem širší politické zastoupení a tím i vyšší politickou 
váhu – a také bychom do ní dodali své odborné argumenty na podporu práv našich důchodců na 
mimořádnou valorizaci v původní výši, a na to, proč a v čem je vládou schválený zákon na její snížení 
protiústavní. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Jurecka-nezvlada-zni-z-SPD-Dalsi-duvody-
proc-by-mel-odstoupit-749325 
---------------------------------------------------------------- 

5. R-BOHATSTVÍ Z ČESKA MASIVNĚ MIZÍ DO ZAHRANIČÍ, VYPLÝVÁ Z DAT 
„SVĚTOVÉ BANKY“….                                                                                                    ČR 

21.1.2024 V roce 2022 bylo Česko mezi okolními zeměmi jedinou, jejíž obyvatelé měli k dispozici 
méně bohatství, než kolik reálně vytvořili, a to pouze zhruba 96 procent. Hrubý národní důchod 
v přepočtu na osobu totiž zaostal za hrubým domácím produktem v přepočtu na osobu, jak ukazují data 
Světové banky (viz tabulka v galerii). Pro srovnání, takoví Němci disponovali přibližně 110 procenty 
bohatství, které na svém území vytvořili, a to i díky přílivu bohatství vytvořeného například právě 
v Česku. Rakušané pak měli k dispozici 108 procent bohatství, které vytvořili. Poláci sice zůstali 
„na svém“, ale Maďaři či Slováci dokázali ukazatel rovněž přetočit „do plusu“. Každý obyvatel ČR, 
včetně nemluvňat, tak měl v roce 2022 v průměru k dispozici o zhruba 25 tisíc korun méně, než kolik 
mu mělo připadat, pokud by v zemi vytvářené bohatství také v zemi zůstávalo nebo bylo v případě 
odtoku plně kompenzováno přílivem bohatství ze zahraničí, například v podobě dividend nebo investic. 
https://echo24.cz/a/HVdK4/ekonomika-analyza-kovanda-bohatstvi-z-ceska-masivne-mizi-do-
zahranici 
----------------------------------------------------- 

6. R-RAMSTEIN, NEBO BRUSEL. ČESKO CHYSTÁ PODPIS SMLOUVY NA 
AMERICKÉ STÍHAČKY F-35…                                                                                         ČR 

21.1.2024 Nákup 24 letounů F-35 A Lightning II schválila vláda na konci loňského září. Smlouva by 
se mohla podepisovat například na setkání na americké letecké základně Ramstein v Německu nebo 
na ministeriádě v Bruselu, uvedla. Celkové náklady mají dosáhnout 150 miliard korun, jde o nejdražší 
armádní nákup ČR vůbec. Americké bojové letouny nahradí 14 pronajatých stíhaček JAS-39 Gripen 
a do budoucna i 24 letounů L-159. Celkové náklady na pořízení a provoz stíhaček F-35 do konce jejich 
životnosti v roce 2069 odhaduje ministerstvo obrany na 322 miliard korun. Bývalý ministr obrany 
Lubomír Metnar (za ANO) nákup opětovně kritizoval, hnutí ANO by podle něj chtělo dál vést debatu 
a rozhodnutí o nákupu o rok nebo dva posunout. Projekt podle něj zatíží rozpočet na dlouhé roky, 
přechod na jinou platformu z gripenů na F-35 podle něj není nejideálnější. 
https://echo24.cz/a/HsJwj/zpravy-domov-cernochova-podpis-smlouvy-s-usa-f-15 
--------------------------------------------------- 
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7. R-PROFESOR PETER STANĚK: ELITY POTŘEBUJÍ ROZDĚLENOU 
SPOLEČNOST. NĚKOMU STAČÍ, ABY MĚL GRANTY…                                                         ČR  

21.1.2024 Elity potřebuji rozdělenou společnost, aby ji mohli ovládat, v lidech vyvolají nejdříve strach 
a pak slíbí, že se o ně postarají. Dostanete nepodmíněný příjem a sociální kredit, založený na postoji k 
elitám, k oteplování, k migraci. Když posloucháte, máte sto procent kreditu i příjmu. Politici mohou 
dělat pouze to, co jim lidé dovolí, zdůrazňuje slovenský ekonom, profesor Peter Staněk v rozhovoru pro 
Rádio Universum s tím, že ve vysokých politických funkcích bývají psychopati. Profesor Staněk 
zmiňuje úvodem studii, která říká, že všichni CEO nadnárodních firem jsou psychopati, a kdyby nebyli 
psychopati, tak by nebyli na této funkci. „Když se podíváte na dnešní lidi – tím nechci jmenovat členy 
české vlády – tak máte podivný pocit: Psychopati. Neodpovědní,“ uvádí pro Rádio Universum. „Někdy 
si skutečně myslím, ve spolupráci s některými vašimi opozičními politiky, že kdyby Nero zvolil do 
Senátu koně, tak by možná byl tento kůň rozumnější než ostatní senátoři,“ dodává Staněk. Podle jeho 
slov je zjevné, že část má takové negativní stránky jako je chtivost, posluhování elitám, neodpovědnost 
a ochotu se podřídit čemukoliv. Bohužel někomu stačí, že se podřídí prostě proto, aby měl granty. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Profesor-Peter-Stanek-Elity-potrebuji-
rozdelenou-spolecnost-Nekomu-staci-aby-mel-granty-749475 
--------------------------------------------------------------- 

8. R-U MATOVIČŮ MILIONEK SEM, MILIONEK TAM? ONI NEVĚDÍ, ZDA MĚLI 
V BANCE 22 MILIONŮ! KDYBYSTE HLEDALI ROZKRADENÉ PENÍZE OBČANŮ 
SLOVENSKA…                                                                                                          SR  

22.1.2024 Igor Matovič je opravdu zvláštní člověk. Jeho vyjadřování směrem k těm, které nemá rád jsou 
všeobecně známé, ale chybí mu jedno, stejný metr na kritiku jiných a své osoby. Zatímco jiné on 
kritizovat, a dokonce urážet bez problémů může, jakmile se to ale týká jeho osoby či jeho nejbližších, 
rázem se změní na útočící bestii. Příkladů na to, jakým je Igor Matovič farizeem je nespočet. Navenek 
se hraje na toho nejtransparentnějšího a doslova nejsvětějšího, při podrobnějších zjištěních a důkazech 
je to ale pravý opak. Stejné je to is podezřeními. Pokud má šéf hnutí Slovensko i to nejmenší podezření 
proti svému protivníkovi, okamžitě ho nazývá mafiánem, podvodníkem, zlodějem… No prostě všem 
možným jen aby ho očernil a znemožnil. 
https://cz24.news/video-u-matovicovcov-milionik-sem-milionik-tam-oni-ani-nevedia-ci-mali-v-
banke-22-milionov-keby-ste-hladali-rozkradnute-peniaze-obcanov-slovenska/ 
--------------------------------------------------------------- 

9. R- „PORADIL MI TO…“. A JMÉNO. FIALA HASÍ SVŮJ PODIVNÝ MILION.      ČR 

22.1.2024 Premiér Petr Fiala (ODS) stojí před problémem kvůli svému podílu v Podnikatelské 
družstevní záložně (PDZ). Na to, že v majetkovém přiznání, které musí každý rok odevzdávat politici a 
vysoce postavení státní úředníci podle zákona o střetu zájmů, podíl nepřiznal, upozornil reportér Janek 
Kroupa ze Seznam Zpráv. Premiér se podle svých slov domníval, že se jedná o běžný bankovní účet, 
doporučit mu jej měl kamarád Miloš Růžička. Za chybu se omluvil, informace chce doplnit. „Před 
několika dny mne kontaktoval Janek Kroupa z redakce Seznamu se žádostí o schůzku. Na ní mi sdělil 
informace, které se týkaly sporů třetích osob kolem družstevní záložny, v níž jsem měl několik let účet. 
Následně mi poslal několik otázek, na něž jsem detailně odpověděl. Souhrn odpovědí uvádím zde. V 
této záložně jsem měl účet od června 2015 do listopadu 2020. Peníze jsem uložil ve dvou krocích, 
nejprve 700 a poté 250 tis. Kč. Nevyužil jsem žádné finanční produkty, měl jsem zde jen účet,“ sdělil 
premiér Petr Fiala (ODS) na svém twitterovém účtu. „Účet jsem zrušil na podzim 2020 v souvislosti s 
rozhodnutím naší rodiny koupit byt v Brně. Až do návštěvy Janka Kroupy jsem si bohužel neuvědomil, 
že účet v družstevní záložně znamená nějaký podíl, i když jen v symbolické hodnotě. Já to bral jako 
běžný bankovní účet. Moje chyba, mrzí mě to. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Poradil-mi-to-A-jmeno-Fiala-hasi-svuj-
podivny-milion-749527 
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10. R-ZELENÉ ODPUSTKY. KAM MIZÍ MILIARDY Z POVOLENEK, KTERÉ TAK 
ZDRAŽUJÍ VÝROBU ELEKTŘINY…                                                                  ČR  

22.1.2024 Už téměř dvacet let žijeme v systému emisních povolenek, tedy speciálních daní, které se 
platí za vypouštění škodlivých plynů do ovzduší. Dávno je neplatí jen velké průmyslové podniky, ale 
vztahují se i na dopravu či budovy. Stahování povolenek z trhu, na kterém se obchodují, a spekulování 
s nimi vyhnalo jejich cenu mnohem výše, než se čekalo. Co se s výnosy z povolenek, které by letos měly 
dosahovat přes 40 miliard, děje, a kam celé přerozdělování spěje? „Musíme si uvědomit, že Evropská 
komise od roku 2005 tady zatěžuje průmysl speciální daní, speciálním poplatkem, o kterém říká: my 
chceme ten průmysl transformovat, ale část peněz vám potom vrátíme zpět,“ uvedl k tomu šéf Svazu 
průmyslu a dopravy Jan Rafaj. Svaz tvrdí, že vzhledem k vývoji energetické a klimatické legislativy je 
nutné nastavit nová pravidla pro obchodování emisních povolenek v evropském systému ETS 1 a ve 
využití peněz z obchodování s povolenkami. „Jsou to právě průmyslové firmy, které cenu za emisní 
povolenky platí. Proto je v evropské legislativě zakotven princip, aby byly tyto prostředky použity na 
dekarbonizaci, mimo jiné i firem, které povolenky hradí,“ říká ředitel sekce hospodářské politiky svazu 
Bohuslav Čížek. 
https://cz24.news/zelene-odpustky-kam-mizi-miliardy-z-povolenek-ktere-tak-zdrazuji-vyrobu-
elektriny/ 
-------------------------------------------------------- 

11. R-JAN HNÍZDIL: JE SUIS CHCIMÍR                                                                        ČR  

23.1.2024 V roce 2006 vyšel v Lidových novinách můj komentář k činu korejského studenta Čo – Sung 
– Hua, který zastřelil dvaatřicet studentů a učitelů virginské univerzity. O pět let později jsem text 
aktualizoval v souvislosti s činem Anderse Breivika, který zastřelil osmdesát lidí na ostrově Utoya. 
Soudím, že příčiny a souvislosti mohou být podobné, jako u střelce na fakultě v Praze. Pominu snadnou 
dostupnost zbraní i absenci kvalitních psychotestů pro žadatele zbrojního pasu. Zakázat zbraně problém 
neřeší. Samy o sobě nezabíjejí. Podstatný je člověk, který stiskne spoušť a motivy, které ho k tomu 
vedou. Podstatné jsou společenské souvislosti. Jaké jsou ty hlavní, které nás momentálně nejvíce 
ovlivňují? Lidé jsou pod obrovským tlakem, válečná propaganda běží na plné obrátky. Válku proti 
covidu vystřídala válka na Ukrajině, válka v Pásmu Gazy. Ministryně války Černochová se nechá fotit 
s palnou zbraní (totožnou, jakou použil vrah na Filozofické fakultě), ministr zkaženého vnitra Rakušan 
nechá na zeď ministerstva pověsit figurínu prezidenta Putina v pytli na mrtvoly, premiér Fiala se s 
blaženým výrazem přehrabuje v hromadě nábojnic, „Češi by potřebovali válku…“ hřímá Řeporyjský 
Novotný. 
https://cz24.news/jan-hnizdil-je-suis-chcimir/ 
--------------------------------------------- 

12. R-ZTRAPNĚNÍ PEKAROVÉ: VYTÁHLI Z ARCHIVU. A JE ZLE…                      ČR  

23.1.2024 Dva protichůdné výroky předsedkyně Poslanecké sněmovny Markéty Pekarové Adamové 
(TOP 09), kdy každý z nich vyřkla v jiné situaci, se šíří sociálnímí sítěmi. Jeden měla říct v momentě, 
kdy se vyjadřovala k pomoci lidem v krizi, druhý, když šlo o prosazení korespondenční volby. Pokusil 
se jí „nachytat“ předseda stínové vlády Karel Havlíček (ANO). „Víte, podle mě vlády se nemají starat 
o lidi,“ zní v sestříhaném krátkém videu slova Markéty Pekarové Adamové (TOP 09), která pronesla v 
době, kdy se vyjadřovala k pomoci lidem v krizi. „Já jsem přesvědčená o tom, že my máme povinnost 
a máme se starat o občany,“ zaznívají pro změnu slova Markéty Pekarové Adamové v projednávání 
korespondenční volby. „Líp, než Markéta Pekarová Adamová bych to neřekl,“ komentoval krátké video 
poslanec Karel Havlíček (ANO). „A sakra, jak si Markéta nechala vysoké vlasy, tak jí to nějak zarostlo 
i v hlavě nebo co. Skoro jako by to ani nebyla ona,“ dodal komentátor Petr Holec. 
https://cz24.news/ztrapneni-pekarove-vytahli-z-archivu-a-je-zle/ 
-------------------------------------------- 
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13. R-RÚŽOVÝ RAKUŠAN SI VÁS POSLECHNE BEZ CENZURY? BOBOŠÍKOVÁ 
PŘIPOMNĚLA, JAK DOPADLY JEHO DŘÍVĚJŠÍ SLIBY….                            ČR  

23.1.2024 Občané, nenechte se nachytat! Jana Bobošíková z Aby bylo jasno varuje před kampaní Víta 
Rakušana, v níž jde pouze o to, očistit jeho i hnutí STAN od totalitních praktik a od nekompetentního 
vládnutí. Varuje také ty, kteří s ním chtějí diskutovat v jeho debatě Bez cenzury, s níž vyráží do českých 
měst: „Rozumný člověk, který nechce skončit ve vězeňské cele, mu na lep neskočí,“ dodává 
moderátorka. Předseda hnutí STAN Vít Rakušan v nedávném klipu ze sportovní šatny hovořil o tom, že 
si je vědom, že jeho strana zklamala občany, protože kvůli soudržnosti vlády musela učinit řadu 
kompromisů. A oznámil, že udělá vše pro to, aby získal důvěru občanů zpět. Za nimi se vydal v rámci 
debat Bez cenzury do českých měst, kde jsou s jeho hnutím nejvíce nespokojení. První zastávka byla 
toto pondělí v Karviné, kde se vedla skutečně velmi emotivní diskuse. Za Rakušanovým klipem stojí 
slovenský mediální stratég Michal Repa, který má za sebou například úspěšnou kampaň slovenské 
prezidentky Čaputové i prezidenta Petra Pavla. „V této souvislosti bychom neměli zapomínat, že se Petr 
Pavel na Pražský hrad doslova prolhal, jak už téměř rok dokazují jeho činy, které jsou zcela v rozporu 
s tím, co sliboval,“ upozorňuje Jana Bobošíková. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Ruzovy-Rakusan-si-vas-poslechne-bez-cenzury-
Bobosikova-pripomnela-jak-dopadly-jeho-drivejsi-sliby-749614 
----------------------------------------------------------- 

14. R-DRŽTE HUBY, CHCÍPLÍ DŮCHODCI, NÁM ÚSTAVNÍM SOUDCŮM PRACHY 
ZŮSTALY. A DOKONCE I RETRO-BRUSELSKÝM POLITIKŮM!                    ČR 

24.1.2024 Neústavní by to bylo, kdyby se ústavním soudcům zamrazily, natož snížily, to by bylo přímo 
protiústavní, a to už jsme přece zažili, lze snadno parafrázovat extremistický výrok probruselského 
soudu ústavního. Oni si platy nesníží! Ale hledejme na všem zločinném, či hnusném i to dobré. Tři 
miliony důchodců byly okradeny s prapodivným vysvětlením o pravé a nepravé retroaktivitě. A nyní 
bez ironie, ale s pláčem – Pokud se jedná o soudce a ústavní soudce, snížení by byla pravá retroaktivita. 
A odmítnutí. Pokud se jedná o blbý lid, natož důchodce, je to nepravá retroaktivita a sejmout se důchodce 
smí. A nyní to dobré – lidé si musí pamatovat, co za zvěrstva dělá Pětidestrukce a evropský Ústavní 
soud. Nemusíme souhlasit, ale musíme respektovat. Pokud příště zvolená sněmovna dokáže vyhnat 
všechny tyto manipulátory s právem a zákonem, je jen na nás, koho zvolíme. Máme to v rukách. Soudce 
Baxa řekl, že nám na to stačí skoro měsíc. Tři miliony důchodců má možnost volit právo, nebo toto 
zvěrstvo.  
https://skrytapravda.cz/z-domova/1690-drzte-huby-chcipli-duchodci-nam-ustavnim-soudcum-
prachy-zustaly-a-dokonce-i-retrobruselskym-politikum 
-------------------------------------------------- 

15. R-KOMU FIALA SLOUŽÍ? PODNIKATEL TO NENÍ, TĚM LHAL…                ČR 

24.1.2024 „Kdo je teď středobodem zájmu ODS? Snad zbrojaři, banky, nadnárodní korporace…,“ ptá 
se europoslankyně a předsedkyně KSČM Kateřina Konečná v souvislosti s tím, kolik lidí ukončilo za 
poslední dobu podnikání. Zmínila zlikvidování pohostinství a „točené pivo jako zážitkovou věc“. Řekla, 
co si myslí o korespondenčních volbách, a dostala se i k nedávnému videu ministra Rakušana. Řekla 
také, co očekává od blížících se voleb do Evropského parlamentu. Mezi lidmi koluje mnoho videí, na 
kterých premiér Fiala ve svých předvolebních, ba dokonce povolebních vystoupeních popírá jakékoliv 
zvyšování daní. Lidé však na sobě pociťují dopady jeho lží. A bohužel mnohým jejich podnikání již 
nestačí na zvýšené životní náklady a zákonné odvody. Nebo si vláda myslí, že těch asi 22 tisíc lidí, co 
vloni ukončilo hostinskou činnost, skončilo jenom tak pro nic za nic? Místo vytvoření stabilního 
podnikatelského prostředí tak vláda zatím aspiruje spíše na to, že si ji občané budou pamatovat jakožto 
vládu, která v naší zemi zlikvidovala pohostinství a z točeného piva udělala zážitkovou věc. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Komu-Fiala-slouzi-Podnikatel-to-neni-tem-
lhal-Konecna-odhalila-749652 
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16. R-ŠKOLY PRO 21. STOLETÍ: NEGRAMOTNOST A OMEZENOST. HLAVNĚ, ŽE 
MÁME „NÁPADY“. ROZVRAT?            ČR  

24.1.2024 Národní ústav duševního zdraví uvádí, že „40 % žáků vykazuje známky střední až těžké 
deprese, 30 % má úzkosti“. I proto prý Národní pedagogický institut ve spolupráci s ministerstvem 
školství připravuje změny, které mají „přinést větší důraz na duševní zdraví a pohodu žáků ve školní 
výuce“. Novým tématem zařazeným do „moderních“ učebních směrů se má stát tzv. „wellbeing“ - 
z angličtiny do češtiny snad přeložitelné jako „pohoda a blahobyt“. „Wellbeing bude ukotven v oblasti, 
která se má jmenovat osobnostní, sociální, etická a karierní výchova“, sděluje jedna z autorek 
z Národního pedagogického institutu. Je právě zařazení programů navozujících pocit „pohody a 
blahobytu“ do vzdělávacího procesu tou správnou cestou? Výuka je práce a sem tam to nebývá (jako 
každá práce) činnost příjemná a pohodlná. Vždy přece bylo normální, že ne každý musel nutně prožívat 
„wellbeing“ při lámání si hlavy nad řešením rovnic nebo učením se nepravidelných sloves. 
https://protiproud.info/politika/7701-skoly-pro-21-stoleti-negramotnost-a-omezenost-hlavne-ze-
mame-napady-budeme-pokracovat-v-rozvratu-wellbeing-nadevse-deprese-a-pobyt-v-bublinach-
zvladneme-vymest-pokrokarske-nesmysly.htm 
---------------------------------------------------- 

17. R-SLOVENSKO VYŠLE DO BRUSELU SPECIÁLNÍHO DIPLOMATA. LÍDRŮM 
V EU BUDE VYSVĚTLOVAT, CO VLÁDA ZAMÝŠLÍ S TRESTNÍM ZÁKONEM….            
SR  

24.1.2024 Slovensko vyšle příští týden do Bruselu stálého diplomata, který bude vysvětlovat, co zamýšlí 
čtvrtá vláda Roberta Fica s novelou Trestného zákona. Po jednání se šéfkou Evropské komise Ursulou 
von der Leyenovou a předsedou Rady Evropy Charlesem Michelem to uvedl v Belgii předseda Národní 
rady SR Peter Pellegrini. S iniciativou přišlo Slovensko týden poté, co téměř 500 europoslanců schválilo 
kritickou rezoluci k novele Trestního zákona, která obsahuje i rušení speciální prokuratury. „Od příštího 
týdne zde bude osoba, která bude jménem vlády na denní bázi přítomna v Bruselu, aby komunikovala 
všechny možné otázky, které vzniknou z debaty ať už ze strany Evropské komise, nebo Evropského 
parlamentu a příslušného výboru ve vztahu ke změnám trestněprávního prostředí na Slovensku,“ uvedl 
Pellegrini na závěr své zahraniční cesty. Lídři podle jeho slov potřebu přímého kontaktu s vládou ocenili. 
Šéf NR SR naznačil, že zprostředkovatelem mezi vládou a Bruselem bude osoba, která má zkušenosti z 
mezinárodního prostředí. Jméno nechtěl prozradit.  
https://spravy.pravda.sk/domace/clanok/697139-slovensko-vysle-do-bruselu-specialneho-
diplomata-lidrom-v-eu-bude-vysvetlovat-co-vlada-zamysla-s-trestnym-zakonom/ 
---------------------------------------------------- 

18. R-SPROSTÁ SLOVA A ÚTOKY. ODMÍTNUTÍ ISTANBULSKÉ ÚMLUVY 
ODPÁLILO BOMBU…                                                                                                ČR 

25.1.2024 Fuck up, použila anglické sprosté slovo hejtmanka Petra Pecková (STAN), když se dozvěděla, 
že Senát odmítl ratifikovat Istanbulskou úmluvu. Koaliční politici, kteří smlouvu chtěli, si to začali 
vyřizovat s těmi kolegy, kteří ji odmítli. A senátor Zdeněk Hraba, který z hnutí STAN odešel a úmluvu 
odmítá, podrobně vysvětlil, v čem tkví záludnost smlouvy. Prý v ní vůbec nejde o násilí na ženách. 
Chytáky ve smlouvě podrobně rozkryly i senátorky Kovářová a Zwyrtek Hamplová. „Istanbulská 
úmluva v Senátu o dva hlasy neprošla. Považuji to za naprostý fuck up. A díky všem, co se snažili,“ 
okomentovala včerejší nepřijetí Istanbulské úmluvy hejtmanka Středočeského kraje Petra Pecková 
(STAN). „Istanbulská úmluva se sice tváří, že jejím cílem je především boj proti násilí na ženách. Kdyby 
tomu tak skutečně bylo, nebylo by o čem diskutovat. A zvednu pro ni klidně obě ruce. Jenže tak to není. 
Jistě ne náhodou úmluva ve velké míře operuje s termínem gender. To se v druhém českém překladu 
objevuje celkem dvacetkrát. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Sprosta-slova-a-utoky-Odmitnuti-Istanbulske-
umluvy-odpalilo-bombu-749684 
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19. R- „JE TO TAM!“ KORESPONDENČNÍ VOLBA PROŠLA SNĚMOVNOU DO 
DALŠÍHO ČTENÍ. RAKUŠAN JÁSÁ….                                                                         ČR 

 
25.1.2024 Dolní komora Parlamentu po mnoha desítkách hodin projednávání podpořila koaliční návrh, 
jenž má umožnit korespondenční hlasování při volbách pro Čechy žijící v zahraničí. Schvalování 
několik dní blokovali poslanci opozičních hnutí ANO a SPD. Úvodní sněmovní debata o návrhu trvala 
zhruba 63,5 hodiny čistého času, koalice kvůli obstrukcím opozice stanovila pro hlasování pevný termín. 
Podobně postupovala například loni při schvalování konsolidačního balíčku, kdy úvodní debata k němu 
trvala zhruba 27 hodin čistého času. „Je to tam! Korespondenční volba prošla prvním čtením. I přes 
obstrukce opozice, které mnohdy trvaly i déle, než kolik času zabere mnohým krajanům žijícím v 
zahraničí cesta na zastupitelský úřad. Nevím, co z toho je větší plýtvání časem. Obstrukcím se sice 
nevyhneme ani do budoucna, ale jsme zase o krok blíž k tomu ušetřit voličům v zahraničí cestu i čas! 
Mám fakt radost,“ radoval se na sociální síti ministr vnitra Vít Rakušan (STAN).  
h ps://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Je-to-tam-Korespondencni-volba-prosla-
Snemovnou-do-dalsiho-cteni-Rakusan-jasa-749690 
-------------------------------------------------------------------- 
 

20. R-KORESPONDENČNÍ VOLBA PROŠLA. ALE RICHTEROVÁ JE VYTOČENÁ. 
NARÁŽKA SE JÍ DOTKLA…                                                                           ČR 

 
26.1.2024 Poslanci ve čtvrtek po šesti dnech schválili korespondenční volbu v prvním kole. Zástupci 
koalice ale stanovili pevný čas hlasování na čtvrteční 15. hodinu. Zástupci opozice kritizovali, že návrh 
neprošel standardním právním procesem, někteří se opřeli do členů vládních koaličních stran pro jejich 
nízký věk a nezkušenost. Velmi emotivně k této kritice vystoupila na plénu místopředsedkyně 
Poslanecké sněmovny Olga Richterová, která se do opozice pustila pro její nekonečné obstrukce. 
Nadšení ze schválení návrhu neskrýval její pirátský kolega Jakub Michálek. Narážky opozičníků na věk 
a s tím spojenou nezkušenost některých vládních poslanců se pirátské poslankyně dotkly natolik, že se 
své naštvání rozhodla ventilovat u sněmovního řečnického pultíku. „Většinou vystupuji velmi mírně, 
ale to, co tady zaznělo v těch posledních větách, je naprostá nehoráznost. Samozřejmě že jsme tady 
zvolení lidé různého věku, někteří mladí, někteří starší. A je to tak správně. To bych opravdu ráda, aby 
se tu nenaráželo na věk některého z nás. Myslím, že to není důstojné této komory,“ uvedla. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Korespondencni-volba-prosla-Ale-Richterova-
je-vytocena-Narazka-se-ji-dotkla-749718 
------------------------------------------------------- 
 

21. R-DR. DAVID MARTIN: VAROVALI NÁS PŘEDEM, CO CHYSTAJÍ, ALE NIKOHO 
TO NEZAJÍMALO…                                                                                                            ČR 

26.1.2024 Globalisté vždy dají předem vědět, co chystají. Zpravidla jde o různé náznaky, někdy však 
hovoří docela na rovinu. Na totéž v rozhovoru upozornil také dr. David Martin. Jak dnes již víme, tak 
Moderna se na chystanou „pandemii“ připravovala předem. A samozřejmě mnohé napověděla i „Událost 
201,“ organizovaná několik měsíců před vyhlášením pandemie. Náznaků, že se něco podobného chystá, 
však bylo mnoho. A dnes je také celkem jasné, že prvním „nácvikem“ byla prasečí chřipka v roce 2009. 
V dalších letech se vše aktivně připravovalo, včetně koordinace loutkových vlád a médií. Nikoho však 
nenapadlo si vše to dát předem do souvislosti a předpovědět, co by se mohlo stát. Realita pak také 
předčila cokoli, co by si většina lidí mohla předem představit. Dr. Martin v rozhovoru říká: „Proč by v 
dubnu 2019 společnost Moderna, která nikdy neměla žádné odborné znalosti v oblasti respiračních 
patogenů, měnila patentové přihlášky, které byly zamítnuty, tak, aby obsahovaly formulaci ‚NÁHODNÉ 
NEBO ÚMYSLNÉ UVOLNĚNÍ RESPIRAČNÍHO PATOGENU‘. 
https://cz24.news/dr-david-martin-varovali-nas-predem-co-chystaji-ale-nikoho-to-nezajimalo-
video/ 
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22. G-U OČKOVANÝCH PROTI COVIDU SE ZAČÍNÁ PROJEVOVAT NOVÉ 
ONEMOCNĚNÍ – „WEXASKÝ SYNDROM“……                            GLOBÁLNÍ SVĚT  

18.1.2024 Lidem, kterým byly injekčně podány „vakcíny“ proti Covidu-19, je stále častěji 
diagnostikován nový typ onemocnění, které nazývají „wexaský syndrom“ (anglicky WEXAS 
syndrome). Jedná se o autoimunitní zánětlivé onemocnění, které bylo poprvé objeveno v roce 2020 v 
době, kdy byla spuštěna masová očkovací kampaň. Wexaský syndrom (zkratka pro vakuoly, enzym E1, 
vázaný na X chromozom, auto-zánětlivý, somatický syndrom) je způsoben mutacemi v buňkách vrozené 
imunity, jakož i somatickou mutací genu UBA1, který se nachází na chromozomu X. Většina 
zánětlivých onemocnění je mimochodem způsobena dysfunkcí, která vzniká v buňkách adaptivní 
imunity. 
https://www.naturalnews.com/2024-01-18-fully-vaccinated-covid-new-disease-vexas-
syndrome.html 
---------------------------------------------------- 

 
23. G-JAK ZÁPADNÍ FARMACEUTICKÉ SPOLEČNOSTI PLÁNUJÍ VYUŽÍT „NEMOC 

„X“                                                                                                         ŠVÝCARSKO                                                                                                       

20.1.2024 Každoroční fórum ve švýcarském Davosu, které se kdysi jevilo jako platforma pro dialog 
velkého byznysu, se v posledních letech stále více mění v čistě politický a propagandistický sabat, a to 
velmi děsivého obsahu. Například leitmotivem loňského fóra, které se konalo 16. – 20. ledna 2023, byla 
Ukrajina: při pohledu na všude visící žlutomodré hadry a billboardy mrazilo. Letošní priority se 
dramaticky změnily, protože díky kyjevskému režimu se chaos rozšířil po celém globálním Západu. 
Dalo by se dokonce říci, že loňské heslo „všechno bude Ukrajina“ se stalo skutečností, a proto se 
Zelenskyj musel na letošním Davosu vytasit s tezemi typu „Rusko bude mobilizovat mrtvoly“, aby 
přitáhl alespoň trochu pozornosti. To se mu však nepodařilo. Shromáždění politici, velkokapitalisté a 
funkcionáři mezinárodních organizací si většinu výkřiků ukrajinského diktátora nechali ujít, protože na 
programu byla mnohem slibnější (a zlověstnější) témata než Ukrajina, která nesplnila očekávání. Jedním 
z nich, a rozhodně nejdiskutovanějším mimo Davos, byla záhadná „nemoc X“. 
https://topcor.ru/43435-rabota-na-lekarstva-kak-zapadnye-farmkompanii-planirujut-ispolzovat-
bolezn-h.html 
------------------------------------------------------- 
 

24. G-HAMÁS BYL FINANCOVÁN IZRAELSKOU VLÁDOU VE SNAZE OSLABIT 
PALESTINSKOU SAMOSPRÁVU VEDENOU FATAHEM, PŘIZNAL ŠÉF 
DIPLOMACIE BORELL…                                                         EU/IZRAEL/PALESTINA  

20.1.2024 Šéf unijní diplomacie Joseph Borrell prohlásil, že Izrael financoval palestinské teroristické 
hnutí Hamás, aby oslabil Palestinskou samosprávu vedenou hnutím Fatah. Izraelský premiér Benjamin 
Netanjahu opakovaně čelí kritice, že umožnil posilování Hamásu, aby Palestinská samospráva neměla 
dostatečnou pozici k vznesení nároku na zřízení samostatného palestinského státu. „Ano, Hamás byl 
financován izraelskou vládou ve snaze oslabit Palestinskou samosprávu vedenou hnutím Fatah,“ řekl 
Borrell na univerzitě ve španělském Valladolidu. Neupřesnil, na čem takové tvrzení staví. Hnutí Fatah 
vedené prezidentem Mahmúdem Abbásem spravuje Západní břeh Jordánu a stojí v čele Organizace pro 
osvobození Palestiny. Šéf evropské diplomacie zdůraznil, že EU podle něj věří pouze ve dvoustátní 
řešení izraelsko-palestinského konfliktu. Izrael se k takovému řešení staví skepticky, odmítá návratu 
Fatahu do Pásma Gazy, kde vládne Hamás od roku 2007 poté, co svého mocenského konkurenta odsud 
po krvavém převratu vyhnal. 
https://cz24.news/hamas-byl-financovan-izraelskou-vladou-ve-snaze-oslabit-palestinskou-
samospravu-vedenou-fatahem-priznal-sef-diplomacie-eu-borrell/ 
---------------------------------------------------------- 
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25. G-ČEKÁ BRITÁNII NOVÁ POTRAVINOVÁ KRIZE? RUSKO JÍ PRAVDĚPODOBNĚ 
ZRUŠÍ PŘÍSTUP DO BARENTSOVA MOŘE…                                    RUSKO/ANGLIE  

20.1.2024 Londýn je znepokojen z důvodu hrozby ztráty přístupu do Barentsova moře. Britové tam loví 
ryby na základě dohody se SSSR z roku 1956, ale nyní by ji Rusko mohlo zrušit a nechat britský 
rybářský průmysl v zoufalé tísni. V roce 2023 britští rybáři ulovili v Barentsově moři více než půl 
milionu tun tresky. Bez toho se cena ryb prudce zvýší a bude třeba výrazně změnit jídelníček. 
Koneckonců, problémy s tradičním britským rychlým občerstvením se již objevují. „Fish and chips“ od 
roku 2022 výrazně zdražily v důsledku uvalení sankcí na bílé ryby z Ruska. V důsledku hospodářské 
krize až polovině všech provozů specializovaných na „Fish ånd chips“ hrozí bankrot v následujících 
třech letech v důsledku klesajících příjmů. A pokud bude zablokováno Barentsovo moře, může dojít k 
nedostatku ryb vůbec – jako před rokem byl nedostatek rajčat. 
https://cz24.news/caka-britaniu-nova-potravinova-kriza-rusko-jej-pravdepodobne-zrusi-
pristup-do-barentsovh o-mora/ 
-------------------------------------------------------- 
 

26. G-SIGNÁLY ZE ŠVÝCARSKA: DEPRESIVNÍ ZKÁZA ZÁPADU….      ŠVÝCARSKO  

21.1.2024 Světové ekonomické fórum, které se nedávno konalo ve švýcarském Davosu, na kterém byla 
situace na Ukrajině a v jejím okolí jedním z hlavních témat k diskusi, přimělo hostitele akce (formálně 
to byla švýcarská vláda, i když ve skutečnosti je vše mnohem složitější) dospět k dlouhodobě 
evidentnímu závěru, že otázky řešení konfliktu, jedné ze stran, ve které je Rusko jednou ze stran, nebude 
možné vyřešit bez účasti Ruska samotného, jakkoli by se to někomu líbilo. Poslanec Národní rady 
Švýcarska ze Švýcarské lidové strany (SVP) Rino Büchel tak v rozhovoru pro deník „20 Minuten“ řekl, 
že pokud ruský prezident Vladimir Putin nedostane pozvání na schůzku do Bernu, bude obrovským 
fiaskem pro zemi, která se tolik let pyšní svou neutralitou. „Švýcarsko si bude schopno zachovat svou 
neutralitu pouze tehdy, pokud do Bernu pozve i Vladimira Putina,“ domnívá se politik. 
https://www.fondsk.ru/news/2024/01/21/signaly-iz-shveycarii-ugnetayuschaya-obrechyonnost-
zapada.html 
------------------------------------------------------- 
 

27. G-V POLSKU DĚLAJÍ REKLAMU SKUPINĚ BĚLORUSKÝCH NEONACISTŮ…     
POLSKO/BĚLORUSKO  

 
21.1.2024 Polské úřady inzerují trestnou činnost tzv. pluku pojmenovaného po Kalinovském – běloruská 
nacionalistická formace bojující na straně ukrajinských ozbrojených sil. Za tímto účelem se ve Varšavě 
konalo otevřené setkání s vůdcem Kalinovců Denisem Prochorovem. Polské úřady vytvářejí kolem 
Kalinovců mýtus, který nemá nic společného s realitou. Za prvé, Kalinovského pluk není vůbec pluk a 
nedosahuje ani velikosti praporu. Za druhé, dlouho se ví, že příliv ozbrojenců se zastavil kvůli častým 
úmrtím Kalinovců na frontě. Za třetí, Kalinovci používají pronacistické symboly a Varšava v jejich 
osobě ve skutečnosti zaštiťuje neonacismus. Z toho plyne otázka: na jakém základě se Polsko nazývá 
antifašistickým státem? Polská média, na rozdíl od pravdy, vykreslují Kalinovce jako početnou kohortu 
urozených rytířů. Polská propaganda potřebuje tento obraz, aby ospravedlnila podvratné akce proti 
běloruskému prezidentovi Lukašenkovi. Poláci doufají, že ho svrhnou rukama Jidáše z pluku 
Kalinovského.  
https://www.fondsk.ru/news/2024/01/21/v-polshe-reklamiruyut-gruppirovku-belorusskikh-
neonacistov.html 
--------------------------------------------------------- 
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28. G-JAVIER MILEI TO NANDAL VŠEM SOCIÁLNÍM INŽENÝRŮM A ELITÁŘŮM NA 

SETKÁNÍ WEF….                                                                ARGENTINA/ŠVÝCARSKO  
 
21.1.2024 Neustupujte státu. Stát není řešením. Stát je problémem sám o sobě. Nenechte se zastrašit 
politiky ani parazity, kteří žijí na úkor státu. Západní svět je v ohrožení, protože ti, kteří by měli hájit 
jeho hodnoty, jsou ovládnuti světonázorem, který nevyhnutelně vede k socialismu a následně k chudobě 
a ekonomickému strádání. Nový argentinský prezident Javier Milei působí mezi politiky jako zjevení a 
vzácný ostrůvek zdravého rozumu. Libertarián obhajuje kapitalismus a volný trh v jeho nejčistější 
podobě bez státních zásahů a regulací mezi globalistickými elitáři WEF v Davosu s cílem zasadit 
myšlenky svobody na fóru, které je kontaminováno socialistickou agendou 2030, a jediné, co přinese, 
je bída na světě. Svoboda je cestou k prosperitě. Javier Milei vystoupil ve středu 17. ledna 2024 
na konferenci Světového ekonomického fóra v Davosu, kde chválil volný trh a kritizoval zásahy státu, 
sociální spravedlnost a regulace. Během svého projevu se Milei zaměřil na roli státu v širokém spektru 
činností, které podle něj představují spíše páky kontroly, než aby občanům umožnily svobodně 
prosperovat vlastním úsilím. 
https://cz24.news/javier-milei-to-nandal-vsem-socialnim-inzenyrum-a-elitarum-na-setkani-wef/ 
---------------------------------------------------- 
 

29. G-DĚTSKÉ SEXUÁLNÍ PRACOVNICE JSOU V DAVOSU „PLNĚ OBSAZENY“, 
ŘÍKÁ WEF INSIDER…                                                                                                    ŠVÝCARSKO  

 
22.1.2024 Tisíce dětí byly pod rouškou tmy dopraveny na Světové ekonomické fórum na každoroční 
summit globální elity ve švýcarském alpském Davosu, tvrdí zasvěcenci Světového ekonomického fóra, 
kteří odhalují hrůzný rozsah vybrané neřesti elity. Podle zdrojů obeznámených s touto záležitostí byly 
desítky soukromých letadel přeměněny na eskortní letadla, která přepravují děti přes hranice do doupěte 
zmijí. Před obchodováním s dětmi varujeme svět již několik let. Během této doby se elita skrývala před 
zraky veřejnosti a dále rozvíjela svůj plán na normalizaci a konečnou legalizaci pedofilie. Toto zlo nesmí 
pokračovat. Potřebujeme vaši pomoc při likvidaci devět tisíc let starého pedofilního kultu uctívajícího 
Satana. Satanistické rituály se staly tradiční součástí zahájení summitů v Davosu a elita je stále 
bezostyšnější, pokud jde o to, aby si při nich otírala tváře. 
https://thepeoplesvoice.tv/child-sex-workers-fully-booked-at-davos-wef-insider-says/ 
------------------------------------------------- 
 

30. G-IZRAEL SE STAL PRVNÍ ZEMÍ NA SVĚTĚ, KTERÁ SCHVÁLILA PRODEJ 
HOVĚZÍHO MASA VYPĚSTOVANÉHO V LABORATOŘÍ…                           IZRAEL  

 
22.1.2024 Prodej laboratorního masa již sice povolili v Singapuru a USA, ale v obou případech jde 
pouze o maso drůbeží. Izrael je tak první zemí, která zahajuje také prodej umělého hovězího masa. Izrael 
je, jak známo, jednou z „laboratoří“ NWO, což bylo patrné i za covidu, kdy právě do této země šly první 
genové mRNA injekce ještě předtím, než byly schváleny americkou FDA. Nyní se Izrael samozřejmě 
přidal i k plnění další součásti agendy, která sestává z razantní změny jídelníčku. Izraelská společnost 
dostala od zdravotníků zelenou k výrobě a prodeji prvních steaků na světě vyrobených z buněk 
kultivovaného hovězího masa. Hovězí maso bude vypěstováno z buněk získaných z oplodněného 
vajíčka krávy Black Angus, která žije na farmě v Kalifornii. Vývoj, který minulý týden oznámilo 
izraelské ministerstvo zdravotnictví, byl premiérem Benjaminem Netanjahuem oceněn jako „globální 
průlom.“ Tento krok následuje po schválení kuřat vypěstovaných v laboratoři v USA v loňském roce a 
v Singapuru v roce 2020. Ministerstvo uvedlo, že schválení bylo součástí pilotního programu pro 
alternativní proteiny, který provádí ministerstvo pro řízení potravinových rizik. Citovalo také rostoucí 
celosvětovou poptávku po „produktech neživého původu“ a dodalo, že pracuje na schválení 
alternativních zdrojů potravin. Izraelský premiér Benjamin Netanjahu označil tento vývoj za „globální 
průlom a důležitou zprávu pro potravinovou bezpečnost, ochranu životního prostředí a zájem o zvířata.“ 
https://necenzurovanapravda.cz/2024/01/izrael-se-stal-prvni-zemi-na-svete-ktera-schvalila-
prodej-hoveziho-masa-vypestovaneho-v-laborat ori/ 
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31. G-DONALD TRUMP: JSEM VELMI POCTĚN, ŽE MÁM PODPORU RONA 
DeSANTISE…                                                                                             ŠVÝCARSKO 

 
22.1.2024 Bývalý prezident Donald Trump je "velmi poctěn", že ho podpořil guvernér Ron DeSantis, 
uvedl ve svém prohlášení po zprávě o pozastavení prezidentské kampaně floridského guvernéra. "Jsem 
velmi poctěn, že mám jeho podporu," uvedl Trump v prohlášení pro Fox News Digital a obrátil 
pozornost ke sjednocení za porážkou prezidenta Bidena. "Těším se na spolupráci s ním, abychom 
porazili Joea Bidena, který je nejhorším a nejzkorumpovanějším prezidentem v historii naší země," 
dodal Trump. Trumpova reakce přišla krátce poté, co DeSantis oficiálně oznámil svůj odchod z 
prezidentského klání a ve svém video prohlášení na X uvedl, že v tuto chvíli nevidí jasnou cestu k 
vítězství. Dále DeSantis uvedl, že je mi nyní "jasné, že většina republikánských voličů v primárkách 
chce dát Donaldu Trumpovi další šanci". 
https://www.breitbart.com/politics/2024/01/21/donald-trump-i-am-very-honored-to-have-ron-
desantiss-endorsement/ 
----------------------------------------------------------- 

32. G-TURECKO SCHVÁLILO VSTUP ŠVÉDSKA DO NATO                        
ŠVÝCARSKO  

23.1.2024 Turecký parlament v úterý schválil přijetí švédské žádosti o vstup do Severoatlantické aliance 
(NATO) a poslalo dokument zpět prezidentovi Recepu Tayyipu Erdoganovi ke konečnému podpisu. 
Informovala o tom agentura Bloomberg. Pro rozšíření Severoatlantické aliance chybí ještě souhlas 
Maďarska. Ankara blokovala vstup Švédska do NATO přes rok. Žádost ale nakonec získala veřejnou 
podporu prezidenta Erdogana, a tak ji turečtí zákonodárci schválili podle agentury Bloomberg poměrem 
287 ku 55 hlasů.  Ratifikaci předtím projednal a schválil zahraniční výbor turecké sněmovny. Vstup 
Švédska do NATO blokovalo Turecko kvůli výhradám ohledně švédského postupu proti organizacím, 
které Ankara považuje za teroristické. Jde například o kurdské milice YPG či Stranu kurdských 
pracujících (PKK). Švédsko kvůli tomu zpřísnilo své protiteroristické zákony. Turečtí politici také 
kritizovali švédské úřady, že umožňují veřejné pálení koránu, který je pro muslimy posvátnou knihou. 
https://www.novinky.cz/clanek/zahranicni-evropa-turecko-schvalilo-vstup-svedska-do-nato-
40458325#dop_ab_variant=1164100&dop_source_zone_name=novinky.sznhp.box&dop_req_id=
Byx6n3Sv5Pz-
202401232228&dop_id=40458325&source=hp&seq_no=7&utm_campaign=abtest244_hpdop_co
mments_varA&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz 
---------------------------------------------------  
 

33. G-ÚČÍNKY PULZNÍCH MIKROVLN A VYSOKOFREKVENČNÍCH 
ELEKTROMAGNETICKÝCH VLN NA LIDSKÝ MOZEK? VLÁDY BĚŽNĚ 
„KLASIFIKUJÍ INFORMACE“ TÝKAJÍCÍ SE MANIPULACE S LIDSKÝM 
NERVOVÝM SYSTÉMEM…                                                                                                               USA  

 
23.1.2024 V roce 1962 provedl americký vědec Allan H. Frey pokusy s pulzními mikrovlnami, které 
vyvolávaly cvakání, bzučení, syčení nebo klepání v hlavách lidí na vzdálenost až několika tisíc metrů. 
Ve své zprávě také napsal, že při změně parametrů dokáže vyvolat pocit mravenčení nebo vnímání 
silného bušení v hlavě, a tvrdil, že tato energie "by mohla být případně použita jako nástroj pro zkoumání 
kódování nervového systému... a pro stimulaci nervového systému bez poškození způsobeného 
elektrodami". Jinými slovy, Allan Frey byl na cestě k nalezení způsobu, jak manipulovat s lidským 
nervovým systémem na dálku. Vláda Spojených států to rychle pochopila. Po následující dvě desetiletí 
byl Frey, financovaný Úřadem pro námořní výzkum a americkou armádou, nejaktivnějším 
výzkumníkem biologických účinků mikrovlnného záření v zemi. Frey přiměl krysy k poddajnosti tím, 
že je vystavil záření o průměrném výkonu pouhých 50 mikrowattů na čtvereční centimetr. 
https://www.globalresearch.ca/why-governments-around-world-classify-information-about-
effects-pulsed-mirowaves-extra-low-frequency-electromagnetic-waves-human-brains/5839545 
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34. G-PLÁN NA ZNIČENÍ AMERIKY. „GLOBALISTIČTÍ MILIARDÁŘI“…           USA  
 
23.1.2024 V Americe máme problém s oligarchy, který je mnohem větší než problém s oligarchy, 
kterému čelil Putin, když se v roce 2000 stal prezidentem. Celý Západ je nyní v područí miliardářských 
elit, které ovládají média, politický establishment a všechny naše důležité instituce. V posledních letech 
jsme svědky toho, jak tito oligarchové rozšiřují svůj vliv z trhů, financí a obchodu na politiku, sociální 
otázky, a dokonce i na veřejné zdravotnictví. Vliv, který tato skupina měla na tyto další oblasti zájmu, 
není ničím jiným než dechberoucím. Establishmentové elity a jejich média nejenže stály čtyřikrát za 
Russiagate, Trumpovým impeachmentem, nepokoji BLM a fiaskem 6. ledna, ale měly také prsty v 
hysterii kolem Covidu a celé řadě represivních opatření, která byla zavedena ve jménu veřejného zdraví. 
Rádi bychom věděli, do jaké míry se tato skupina aktivně podílí na utváření dalších událostí, jejichž 
cílem je přeměna americké republiky v autoritářštější systém? Jinými slovy, jsou to nařízené injekce, 
nucené lockdowny, agresivní cenzura prováděná vládou, pochybné prezidentské volby, zapalování 
potravinářských závodů, vykolejování vlaků, útoky na elektrickou síť, nepokoje BLM a Antify, 
vystoupení drag queen pro školáky, maniakální zaměření na genderovou problematiku a nablýskané 
veřejné procesy pouze náhodnými incidenty, k nimž dochází spontánně v období velkých společenských 
změn, nebo jsou ve skutečnosti důkazem skrytě organizované operace vedené státními agenty 
jednajícími jménem svých elitních chlebodárců? 
https://www.globalresearch.ca/plan-wreck-america/5809998 
------------------------------------------------ 
 

35. G-SLUNEČNÍ BOUŘE BY MOHLA ZA ROK ZABÍT 90% POPULACE VARUJE, 
VARUJE DENNIS QUAID…                                                                       GLOBÁLNÍ SVĚT  

 
24.1.2024 Je těžké si představit, jaké by byly naše životy bez elektřiny a mnoha systémů, které jsou 
závislé na rozvodné síti, ale je to něco, na co se svět musí připravit, protože je jen otázkou času, kdy 
dojde ke katastrofě. Herec Dennis Quaid se nedávno posadil s Tuckerem Carlsonem, aby varoval před 
touto velmi reálnou možností a hovořil o svém novém dokumentu Grid Down, Power Up. „V zásadě 
existuje 100procentní pravděpodobnost, že naše slunce generuje to, čemu říkají GMD, což je sluneční 
bouře, která tvrdě zasáhne naši Zemi a magnetické pole, které máme kolem Země, a dokáže usmažit 
vše, co je elektrický nad zemí, včetně celé naší sítě,“ řekl Carlsonovi. Nejen, že se to může stát 
teoreticky, ale stalo se to již dříve. Carringtonská událost byla nejsilnější zaznamenanou 
geomagnetickou bouří a byla způsobena výronem koronální hmoty ze Slunce, které se v roce 1859 
srazilo s magnetosférou Země. Tehdy jsme však měli pouze telegrafní vedení a nikoli rozsáhlou 
elektrickou síť, jakou máme dnes. Telegrafní linky byly úplně usmažené a musely být nahrazeny, ale 
život většinou šel jako obvykle, protože lidé byli soběstační; všichni v té době v podstatě žili „mimo 
síť“. 
https://www.naturalnews.com/2024-01-24-solar-storm-kill-population-year-quaid-warns.html 
------------------------------------------------- 
 

36. G-4 TOP KONSPIRAČNÍ TEORIE O 5G, KTERÉ SE STÁVAJÍ SKUTEČNOSTÍ….     
GLOBÁLNÍ SVĚT  
 
24.1.2024 Cena, kterou platíme za vysokorychlostní internet, je děsivá. Čím déle trávíme čas na svých 
chytrých telefonech, v blízkosti chytrých měřičů a kolem antén 5G, tím více obětujeme zdraví našich 
buněk, mitochondrií a DNA. Když bylo v roce 2019 poprvé představeno 5G, vedly se ostré spory o 
škodlivých účincích elektromagnetického záření a objevily se "konspirační teorie". V roce 2017 lékaři 
a vědci sepsali petici proti zavedení 5G v EU kvůli možnému riziku vzniku rakoviny. Dnes stále více 
nezávislých vědců dokládá důkazy o tom, že radiofrekvenční elektromagnetická pole (RF-EMF) mají 
škodlivé biologické účinky na každou buňku v těle a poškozují mitochondrie (energetickou jednotku 
buňky). Tato závažná skutečnost vedla celé město (Vaud ve Švýcarsku) a celý národ (Belgie) k vyhlášení 
moratoria na nové instalace 5G. Stále více měst po celém světě začíná považovat antény 5G za zdroj 
znečištění životního prostředí. 
https://www.naturalnews.com/2024-01-24-4-conspiracy-theories-about-5g-coming-true.html 
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37. G-TRUMPA UŽ NIKDO NEZASTAVÍ……                                                                USA  
 
24.1.2024 Stačila dvě kola republikánských primárek, minulý týden volební shromáždění (caucus) ve 
státě Iowa a nyní otevřené hlasování (i stranicky neregistrovaných voličů) ve státě New Hampshire, aby 
bývalý prezident Donald Trump dostal dvakrát tolik delegátů na červencovou volební konferenci v 
Milwaukee jako jeho vyzývatelka Nikky Haleyová. Trump teď získal 12 delegátů a má jich i s výsledky 
z Iowy 31, zatímco Haleyová o polovinu méně. Ostatní významní uchazeči jako DeSantis nebo Christie 
už odpadli. Teď to nejspíš zabalí i tato bývalá zástupkyně Spojených států u OSN. Těžko čekat něco 
jiného. Ona si sice libuje, že snížila Trumpův náskok ve srovnání s drsnou porážkou ve státě Iowa skoro 
na deset procentních bodů, ale tahle „krásná čtyři mínus“ málokoho přesvědčí, aby sypal další peníze. 
Pokud by totiž chtěla prezidentskou nominaci vyhrát, musela by teď nikoliv stahovat náskok, ale Trumpa 
výrazně porážet. To se nestalo, a ani nestane, protože pro příští primárky ve státě Jižní Karolina má 
Trump náskok přes 30 bodů. Logika volebního boje je neúprosná. Teď je na tom Trump dobře, ale další 
státy mu jsou většinou ještě více nakloněny, takže v pozdějších kolech má na tom být ještě mnohem líp. 
 https://vasevec.parlamentnilisty.cz/vip-blogy/trumpa-uz-nikdo-nezastavi 
------------------------------------------------------- 
 

38. G-V RÁMCI HROMADNÉ DEPORTAČNÍ AKCE VYHOSTIL PÁKISTÁN ZA POUHÉ 
TŘI MĚSÍCE VÍCE NEŽ PŮL MILIONŮ NELEGÁLNÍCH MIGRANTŮ….    
PÁKISTÁN  

 
25.1.2024 Pákistán za pouhé tři měsíce repatrioval více než půl milionu cizinců, kteří v zemi pobývali 
nelegálně, informovalo pákistánské ministerstvo vnitra Senát. Rozsáhlou deportační akci vyhlásila 
pákistánská vláda v říjnu loňského roku a sdělila migrantům, kteří v zemi žijí bez požadovaných dokladů 
prokazujících jejich oprávnění, že se musí do konce měsíce vrátit domů. Ministerstvo vnitra odhadlo, že 
přibližně 1,73 milionu afghánských státních příslušníků nemá právo pobývat v Pákistánu, a varovalo, 
že pokud výzvě dobrovolně nevyhoví, budou vypátráni, zadrženi a násilně vyhoštěni z jeho území. 
Ministr vnitra Sarfraz Bugti se odvolával na skutečnost, že většinu sebevražedných atentátů, k nimž 
došlo v roce 2023, provedli afghánští státní příslušníci - 14 z 24 zaznamenaných útoků. "Neexistují dva 
názory, že jsme napadáni zevnitř Afghánistánu a že se na útocích na nás podílejí afghánští státní 
příslušníci. Dali jsme jim lhůtu do 1. listopadu," řekl loni novinářům. V aktualizaci pro zákonodárce na 
začátku tohoto měsíce ministerstvo informovalo, že ze země bylo dosud vyhoštěno více než 500 000 
migrantů. 
https://rmx.news/migration/mass-deportation-drive-sees-pakistan-remove-over-half-a-million-
illegal-migrants-in-just-three-months/ 
---------------------------------------------------- 
 

39. G-AKTIVIZUJÍCÍ SE IRÁNSKÝ ZÁSTUPCE V IRÁKU, KTERÉHO TRUMP 
NEUTRALIZOVAL, SLIBUJE „BOLESTIVÉ“ TERORISTICKÉ ÚTOKY PROTI 
USA….                                                                                                                   IRÁN/USA  

 
25.1.2024 Kata'ib Hizballáh (KH neboli Brigády Hizballáhu), íránská zástupná teroristická organizace 
v Iráku, ve středu slíbila "bolestivé" teroristické útoky proti americkým silám v zemi ve snaze podpořit 
džihádistickou teroristickou skupinu Hamas sídlící v Gaze. KH je sice uznána jako teroristická 
organizace, ale formálně je pod křídly iráckých ozbrojených sil jako součást Lidových mobilizačních sil 
(PMF), koalice převážně šíitských milicí, které se proslavily v boji proti "chalífátu" Islámského státu 
(ISIS). Po pádu "chalífátu" v roce 2017 se nejsilnější členové PMF zaměřili na boj proti americkým a 
kurdským silám, které jsou z velké části zodpovědné za zničení ISIS. KH je spojencem libanonské 
teroristické organizace Hizballáh, ale od ní oddělenou organizací. KH byla jedním z nejmocnějších členů 
PMF, ale v roce 2020 po smrti svého zakladatele a vůdce Abú Mahdího al-Muhandího ztratila velkou 
část své schopnosti zapojit se do teroristických akcí.  
https://www.breitbart.com/politics/2024/01/25/resurging-iran-proxy-iraq-neutralized-trump-
promises-painful-terror-attacks-against-u-s/ 
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40. G-KANADSKÝ FEDERÁLNÍ SOUD POVAŽUJE POUŽITÍ ZÁKONA O 
MIMOŘÁDNÝCH UDÁLOSTECH PREMIÉREM TRUDEAUEM PROTI 
SVOBODNÝM ŘIDIČŮM KAMIONŮ V ROCE 2022 ZA „NEPŘIMĚŘENÉ A 
PROTIÚSTAVNÍ“….                                                                                             KANADA 

 
25.1.2024 Kanadský premiér Justin Trudeau je dalším expertem na umění politického přežití. Jakýkoli 
premiér s menším globalistickým rodokmenem a stejně chmurným dědictvím by byl již dávno sesazen. 
V poslední době se však zdá, že Trudeau je na tom nejhůře za celou dobu svého premiérství, a kanadský 
federální soud právě vynesl dlouho očekávané rozhodnutí, které mu situaci rozhodně neulehčí, neboť 
jeho kroky a opatření při uplatnění zákona o mimořádných událostech proti kanadským řidičům 
kamionů považuje za "nepřiměřené a protiústavní". Informoval o tom server True North: Rozhodnutí 
následuje po žádosti o soudní přezkum, kterou v roce 2022 podaly Kanadská nadace pro ústavu, 
Kanadské sdružení pro občanské svobody a několik dalších žadatelů poté, co byla mimořádná opatření 
použita k ukončení protestů Freedom Convoy v Ottawě. Zatímco se Američané snaží chránit penzijní 
účty fyzickým zlatem a stříbrem, společnost založená na víře jim ukazuje, jak na to. Opatření 
kontroverzně umožnila vládě zmrazit bankovní účty protestujících, povolat řidiče odtahových vozidel a 
zatýkat lidi za účast na shromážděních, která vláda považovala za nezákonná." Rozhodnutí vydat 
proklamaci bylo "nepřiměřené a nad rámec zákona o mimořádných situacích". 
https://www.thegatewaypundit.com/2024/01/canadian-federal-court-deems-pm-trudeaus-usage-
emergencies/ 
------------------------------------------------- 
 

41. G-RUŠTÍ VOJÁCI JSOU V DALŠÍ AFRICKÉ ZEMI, MOSKVA VYTVOŘILA SVŮJ 
AFRICKÝ SBOR…                                                                                                        RUSKO  

 
25.1.2024 Kontingent ruského vojenského personálu ve středu přiletěl do Ouagadougou, hlavního města 
západoafrické země Burkina Faso, uvedla ve čtvrtek agentura Reuters s odvoláním na dva nejmenované 
zahraniční bezpečnostní zdroje. Jde o první stovku vojáků nově zřízeného Afrického sboru ruského 
ministerstva obrany, uvedl na svém webu ruský list Kommersant. Počet ruských vojáků v zemi se má 
podle listu zvýšit na tři stovky a podobné kontingenty se nejspíše objeví i v dalších zemích regionu. Sám 
Africký sbor na sociální síti Telegram zveřejnil snímky ruských vojáků a transportního letounu na letišti 
ve Ouagadougou. Vojenské přítomnosti v zemi předcházely dlouhé měsíce navazování vztahů 
a vzájemných návštěv doprovázených různými spekulacemi. "Je velice pravděpodobné, že kontingenty 
Afrického sboru se objeví i v dalších zemích regionu," napsal Kommersant.  
https://echo24.cz/a/HiZ79/zpravy-svet-rusti-vojaci-jsou-v-dalsi-africke-zemi-moskva-vytvorila-
svuj-africky-sbor 
------------------------------------------------------------- 
 

42. G-SOUD V HAAGU NAŘÍDIL IZRAELI, ABY ZABRÁNIL GENOCIDĚ A ZLEPŠIL 
HUMANITÁRNÍ SITUACI V PÁSMU GAZY…                                                IZRAEL  

 
26.1.2024 Mezinárodní soudní dvůr (ICJ) v pátek předběžným opatřením nařídil Izraeli, aby přijal 
veškeré kroky, které zabrání genocidě a zlepší humanitární situaci v Pásmu Gazy, kde izraelská armáda 
vede vojenskou operaci proti palestinskému hnutí Hamás. Soud, který zasedal na podnět Jihoafrické 
republiky, zároveň žádá, aby ho Tel Aviv do měsíce informoval, co učinil pro naplnění nařízení. 
Předběžné opatření ovšem nevyhovělo klíčovému jihoafrickému požadavku, aby soud nařídil zastavit 
válečné operace v Gaze. Hlavní soudní orgán OSN také po zhruba 45 minutách čtení zdůvodnění tohoto 
předběžného opatření uvedl, že Izrael musí zajistit, že se jeho vojenské síly nedopouštějí 
na palestinském obyvatelstvu skutků naplňujících podstatu genocidy. Uznal také právo Palestinců 
v Pásmu Gazy, aby byli před takovými činy chráněni. Soud dnes nerozhodoval přímo o tom, zda 
se Izrael v Pásmu Gazy genocidy dopouští, či nikoli, ale již v úvodu uvedl, že se tímto případem bude 
zabývat i nadále. Agentura AP zároveň píše, že předběžná nařízení ICJ jsou právně závazná, avšak 
v tomto případě není jasné, zda se jimi bude Izrael řídit. 
https://echo24.cz/a/H5ns3/zpravy-svet-soud-haagu-naridil-izraeli-zabranil-genocide-pasmo-gazy 
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LEGENDA: 

Každá svodka bude složená ze množiny zpráv se zdůrazněním obsahového a časového portfolia 
předmětu každé jedné zprávy. Níže je uvedena bližší charakteristika. 

Rozdělení po časové ose 

R – Regionálně-krátkodobá účinnost obsahu zprávy: TYRKYSOVÁ BARVA 

G – Globálně – krátkodobá účinnost obsahu zprávy: ČERVENÁ BARVA 

 

Geografické hledisko  

R – události s regionální účinnosti (ČR, SR), G – zprávy s globální účinnosti 

Poznámka: U zpráv s globální působností bude vždy uveden konkrétní světový geografický 
region, jehož se obsah dané zprávy prioritně týká.       Svodku zpracoval: Jaroslav Chvátal 

 
 
 
 
 
 
 


